
Pályázat az ELTE TTK HÖK rendezvényszervező biztosi tisztségére

1. Bemutatkozás

Molnár Zsolt vagyok, 1990. szeptember 21.én születtem Székesfehérváron. Az ELTE TTKra                   

először 2009ben nyertem felvételt földrajz alapszakra. Az elmúlt 4 év alatt, kétszer voltam                       

mentor és képviselő valamint egy évig a Földrajz és Földtudományi szakterület koordinátora,                     

választmányi delegáltja és a Földrajz és Földtudomány Intézet tanácsának a hallgatói tagja,                     

ezáltal átfogó képpel rendelkezek az ELTE TTK HÖK működését illetően, valamint korábbi                     

aktivitásom által több rendezvény is a főszervezőségem alatt került megrendezésre. Szakos                   

rendezvények közül két Földrajzos Felező, két Földes Kémiás Halloween, egy GeoMetria és                     

egy Földrajzos Nap került megrendezésre általam, míg az idén márciusban az ELTE TTK                       

hallgatói által szervezett III. Geográfusok Országos Találkozójának is a főszervezője voltam,                   

valamint több rendezvényen dolgoztam, a jegyszedéstől kezdődően a marketing koordinálásáig.

2. Motiváció

Idén január óta nincs egy konkrét személy aki a TTK HÖK rendezvényeivel foglalkozzon, ezáltal                         

többlet terhet helyezve főleg az Elnök és a Választmány tagjai vállára. Célom egy olyan                         

rendezvényes rendszer és közösség kialakítása, amely biztos hátteret nyújt a                 

rendezvényeinknek, gazdaságilag átlátható és befogadó szellemiségű. Mivel egy rendezvény               

nagyon komplex dolgokból épül fel, ezért a csapatmunkát és a kölcsönös bizalmat emelném ki,                         

ezek nélkül borítékolható az eredménytelenség. Fontos, hogy mindenki tisztában legyen a                   

feladatával és ehhez tudása legjavát adja. Véleményem szerint ha szakterületenként                 

háromnégy aktív tagja lenne a rendezvényes csoportnak, már nagy előrelépéseket lehetne                   

tenni. Mivel a rendezvények mindig is egy népszerű szelete a közéleti aktivitásnak a kézzel                         

foghatósága miatt, ezért úgy érzem az aktív tagok toborzása nem lesz probléma.

3. Tervek



Rendezvényszervezési lehetőségeink az anyagi források csökkenése miatt igen csak               

beszűkültek a korábbi évekhez képest, ezért fontos, hogy a belső visszatartó tényezők ne                       

látszodjanak meg a rendezvényeinken, a hallgatókhoz a megszokott színvonalon és ár érték                     

arányba jussanak el. Ezért a legfontosabb a tervezés. Előre tervezés nélkül reménytelen gond                       

nélkül megszervezni még a legkisebb szakos eseményt is. Korábbi választmányi delegáltként                   

megélt tapasztalataim szerint, a kis szakos rendezvényeket elég sok esetben a fejetlenség                     

jellemezte. Ennek oka valószínűleg az, hogy minden rendezvényt az azt éppen elvállaló                     

tapasztalatlan emberre bízták. Ezért véleményem szerint a megfelelő megoldás az lenne, hogy                     

a rendezvényes csoport a nagy rendezvényeinken kívül a szakos rendezvényeinket is a kezébe                       

venné, az éppen aktuális szakterületi csoport bevonásával. Így egy (egy idő után) rutinos(sá                       

váló) társaság szervezné a kis rendezvényeket is, melyekkel sok apró, ám bosszantó hiba                       

kikerülhető lenne, mint például a korai hirdetés, vagy a beszámoló elelmaradása. Mivel a                       

rendezvényes csapat tagjai valószínűleg a szakterületi csoportok rendezvénnyel foglalkozó tagjai                 

lennének, ez így automatikusan meg is oldódna, csupán nagyobb odafigyelés lenne a                     

rendezvényszervező biztos részéről a kis rendezvények felé is.

Mivel mindig is az Önkormányzat hallgatói mozgalmisága mellett álltam, így fontosnak tartom,                     

hogy az önkéntesség nagy szerepet játsszon a következő időkben. Természetesen nem                   

várhatjuk el mindenkitől, hogy ingyen munkát végezzen, főleg egy nagy rendezvényen, de a                       

kisebb szakos rendezvények kiemelkedő hallgatói teljesítményének egyszeri ösztöndíjai helyett               

egyéb kedvezményekkel köszönnénk meg a munkát. Ezen kedvezmények kialakításához               

szükséges a konzultáció az Alapítvánnyal.

Ezen kívül az anno még szervező elnökhelyettesként a rendezvényekért felelős tisztség,                   

véleményem szerint nagyon eltolódott csak a zenés táncos rendezvények szervezésének                 

irányába. Rendezvényszervező biztosként, ugyanúgy kötelességemnek érezném a TTK HÖK               

önképző és bevonó hétvégéinek szervezői munkáját, valamint nagyon támogatnék minden olyan                   

kezdeményezést, ami tudományos vonalon is meghatározó esemény és a TTK HÖK rendezi.                     

Természetesen ezekben minden segítséget megadnék a rendezvényes csoporttal, hogy az                 

adott tisztségviselőknek csak az esemény tartalommal való feltöltésével keljen foglalkozniuk. Ez                   

természetesen a további csoportok (külügy, sport) számára is egy olyan együttműködést kínál,                     

ami a rendezvények színvonalát emelné.



4. Rendezvények

Brand kialakítása

Szeretnék egy olyan brandet létrehozni a rendezvényeink számára, mellyel a hallgatók nagy                     
többsége hamar összebarátkozik, fiatalos és egyedi. Más egyetemek közéletében ez már jól                     
működő rendszer, véleményem szerint ez mindenképp nyitás lenne a hallgatók felé, ezáltal                     
megadva az esélyt, hogy minél többen működjenek közre aktívan a rendezvényszervezésben.

Kis rendezvények

Két hetente terveznék kis rendezvényeket tartani, ez általában öneltartó bulik. Rotálva a szakos                       
és kari bulikat, minden hónapban egyegy ilyen lenne. Ezeket a rendezvényes csapat szervezné,                       
az adott aktuális szakterület véleményét és igényeit figyelembe véve.

Nagy rendezvények

A Gólyahajó idén is bizonyította, hogy sikeres projekt, jövőre az ötödik alkalomra mindenképp                       
olyan rendezvényt kell megalkotni, amely méltóan ünnepli ezt meg.
A Gólyabál a gólyák életének egyik fordulópontja szokott lenni, sokaknak az első báluk ez. Azt                           
az exlúzívitást, hogy az egyetem falain belül tartjuk a rendezvényt, amíg lehet fenn kell tartani.                           
Ezek mellett érdemes a korábbi évek tanulságait leszűrni és ezeket átgondolva egy koncepciót                       
kidolgozni. Az idei Gólyabál ugyan már túl közel van a paradigma váltáshoz, de jövőre                         
mindenképpen szükséges szilárd alapokra helyezni az egyik legfontosabb eseményünket.
A Nedves Est véleményem szerint túl nőtte magát, már rég nem a TTK HÖK rendezvénye volt,                             
így amennyiben szükségesnek érezzük a megrendezését, mindenképp csökkenteném, de egy                 
új “extrémebb” helyettesítő rendezvény kialakítását sem zárnám ki.
Önkormányzatunk legfőbb programja a LEN. A rendezvényen olyan a minőségi előadókon túl                     
olyan programokat kellene kialakítani amely minden nap délután óta folyamatos elfoglaltságot                   
nyújt az embereknek és maradandó emlékük marad. Ilyen ötletek például fánkevő vagy a                       
kolbásztöltő verseny lehetne.

Egyéb programok

Szeretném a rendezvényeink területén a hallgatók minél nagyobb spektrumát lefedni, így nem                     
csak azokra gondolni akik bulizni vágynak. Havonta, olyan szociális estét tartani, ahova olyan                       
híres embereket hívnánk el, akik sikereket értek el az életben. Az ilyen élménybeszámolós,                       
beszélgetős esték motiváló hatásúak lehetnek a hallgatók számára.



A gólyamentor kapcsolatot jobban építve, a mentorok munkálkodását elismervén visszahoznám                 
a Mentor Napot, amely egy játékos, beszélgetős délután lenne egy esti kikapcsolódással egybe                       
kötve.

Tudományos rendezvények

A TTK hírnevéhez méltóan fontosnak találnám, hogy a TTK HÖK félévente legalább egy                       
országos konferenciát szervezzen, reményeim szerint a tudományos biztos ebben partner lesz.

5. Záró gondolatok

Mint azt tapasztalhattátok is, a rendezvényeink megszervezése igen kemény dió ebben az                     
időszakban. Jó eredményt csak jó csapatmunkával lehet elérni. Így a csapattal olyan                     
munkamegosztást szeretnék kialakítani, hogy bármilyen esetben legyen beugró és megbízható                 
ember a tisztségre. A rendezvényszervezői biztosnak a fő feladata a koordináció és a                       
feladatkiosztás és a felelősség vállalás. Nem egészséges az a koncepció, hogy a tisztségben                       
lévő ember terheli le magát teljes mértékben és ő intézi a szervezés nagy részét. Ezért nagyon                             
fontos, hogy motivált és nagy szakmai tudással rendelkezők alkossák a rendezvényes csapatot,                     
hogy a leendő főszervezőhelyettesek a legjobban helyt tudjanak állni. A mai világban egyedül                       
nehezen lehet érvényesülni, így egy olyan motivált csapatot szeretnék kialakítani, ahol szerepet                     
kapnak a fiatal tettre kész hallgatók és a már nagy tapasztalattal rendelkező öregebbek is.

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatomat, bármilyen kérdést szívesen várok!
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